



Vivienne Diamant

Design in London

www.vivienne-diamant.com

Exquisite Design for Memorable Moment 鑽石的永恆,珍藏人生美好時刻









133. VIVIENNE DIAMANT

Nina 18K Yellow Gold Diamond Necklace VIVIENNE DIAMANT 妮娜18K黃金鑽石頸鏈 ニナ18K イエロー ゴールド ダイヤモンド ネックレス

London-based Vivienne Diamant was founded with the philosophy that gold and diamond jewellery should be everyday pieces that create happy memories for the wearer. Inspired by minimalist European aesthetics, this 18K yellow gold necklace features a lucky horseshoe design, topped with 0.04ct of diamonds. Perfect for adding a touch of sparkle to casual looks. Two-year manufacturer's warranty. Brand origin: UK. (Adjustable length: 38-40cm)

創建於倫敦的Vivienne Diamant提出一個品牌宗旨,那就是令黃金及 珠寶成為日常飾品·為佩戴者帶來愉悦的回憶。這款18K黃金鑽石頸鏈的 設計源自歐洲的簡約風格,象徵好運的馬蹄鏈墜綴有耀眼美鑽(合共0.04 卡),可為您的日常裝扮增添光彩。兩年原廠保養。品牌來自:英國。 (可調校長度:38-40厘米)

нк\$ 4,180 uss **536**



134. VIVIENNE DIAMANT Mercury X 18K White

Gold Diamond Bracelet - Papaya Line

VIVIENNE DIAMANT 水星X 18K白金鑽石 — Papava線手繩 マーキュリーX 18К ホワルト ゴールド ダイヤモンド ブレスレット - パパイヤ ライン

Mercury X, made of 18K white gold and accented with a 0.014ct diamond, is a classic Vivienne Diamant piece for lovers. Inspired by Mercury's power of interaction, it hopes to bring you confidence in managing your relationship. This coloured string bracelet is comfortable enough for everyday wear and for pairing with other pieces. Two-year manufacturer's warranty. Brand origin: UK. (Adjustable length: 13-26cm)

水星X手繩的墜飾選用18K白金製成,上面鑲有一顆耀眼美鑽(0.014卡), 是深受戀人們喜愛的經典Vivienne Diamant商品之一。手繩的設計靈感 來自水星的象徵——與愛人甜蜜互動,祝福戀人們建立更緊密的情感聯繫。 色彩迷人的手繩觸感舒適,適合日常配搭其他款式手鏈一起佩戴。 兩年原廠保養。品牌來自:英國。(可調校長度:13-26厘米)

нк\$ 2,150 uss **276**







135. VIVIENNE DIAMANT Vanessa 18K Rose Gold Diamond Bracelet - Light Pink Line

VIVIENNE DIAMANT 愛妮莎18K玫瑰金鑽石 — 櫻花粉線手繩 ヴァネッサ 18K ローズ ゴールト ダイヤモンド ブレスレット - ライト ピンク ライン

Inspired by the elegance of butterflies, this bracelet is made with 18K rose gold and 0.004ct of diamonds. Paired with a light-pink coloured string, you can match it to any outfit. Two-year manufacturer's warranty. Brand origin: UK. (Adjustable length: 13-26cm)

愛妮莎18K玫瑰金手繩鑲有美鑽(合共0.004卡),其設計靈感源自翩翩飛舞 的蝴蝶。襯以櫻花粉色的手繩,方便您搭配各種裝扮。兩年原廠保養。品牌 來自:英國。(可調校長度:13-26厘米)

нк\$ 1,780 uss **229**





136. TOSCOW 'Haley' Tahitian Pearl & Diamond Pendant in 18K White Gold

澳詩蔲「Haley」18K白金鑲鑽大溪地黑珍珠吊墜「Haley」18Kホワイトゴールド& ダイヤモンドタヒチ真珠ペンダント

This elegant pendant features a 9-10mm Tahitian black pearl, handpicked for its radiant lustre. The pearl sits on a delicately handcrafted 18K white gold mounting, complete with dazzling diamonds (0.02ct). Adding style to any outfit, it makes a wonderful gift for someone special – or yourself. Comes with an allergy-free, rhodium-plated chain. One-year manufacturer's warranty. Brand origin: Australia. (Adjustable length: 40-45cm)

配有一顆精選大溪地黑珍珠 (9-10毫米) 的璀璨吊墜, 散發出華麗優雅的氣息, 加上鑲有耀眼鑽石 (0.02卡) 的18K白金底座, 完美配襯各種裝扮, 為整體造型加分。最適合作為禮物送贈摯愛, 或是用來獎勵自己。附有一條非致敏鍍銠頸鏈。一年原廠保養。品牌來自: 澳洲。(可調校長度: 40-45厘米)

HK\$ 2,800 US\$ 359











137. TOSCOW

'Eternity' Fresh Water Cultured Pearl Set 澳詩蔻「瞬間永恆」淡水養殖珍珠套裝 「Eternity」淡水養殖真珠セット

Inspired by the art of traditional Chinese knotting, this design symbolises union, harmony and prosperity. Delightful and elegant, this set comes with a pendant, earrings and an adjustable ring, featuring freshwater pearls (6-9mm) on delicate handcrafted settings. Comes with allergy-free, rhodium-plated chain. One-year manufacturer's warranty. Brand origin: Australia. (Adjustable necklace length: 40-45cm)

設計靈感源自中國傳統繩結藝術的精美首飾套裝,象徵聯合、和諧與繁榮。此套裝集合鏈墜、耳環及可調校戒指,全部飾以精心鑲嵌的淡水養殖珍珠(6-9毫米),造型優雅悦目,是出席任何場合的完美首飾。附有一條非致敏鍍銠頸鏈。一年原廠保養。品牌來自:澳洲。(頸鏈可調校長度:40-45厘米)

HK\$ 930 US\$ 120





138. IMPERIAL 'Allure' Jade Pendant

IMPERIAL「風姿綽約」典雅翠玉吊墜 「アリュール」翡翠ペンダント

Every woman deserves an important piece of jewellery, and this luxurious jade pendant is the perfect choice. Glamorous jade and sparkling crystals compete and yet complement each other in this elegant pendant. Comes with allergy-free rhodium-plated chain. One-year manufacturer's warranty. Brand origin: Australia. (Adjustable length: 40-45cm).

每位女性都值得擁有一件珍貴的珠寶、這款典雅華麗的翠玉吊墜 正是最佳選擇。圓潤碧綠的翠玉鑲嵌在純銀底座上,與閃爍的水晶 相映生輝。附有一條非致敏鍍銠頸鏈。一年原廠保養。品牌來自: 澳洲。(可調校長度:40-45厘米)

нк\$ 850 uss 109



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)





FREE GIFT 贈品 Crystal earrings 水晶耳環





139. TED BAKER Amoria Sweetheart Set TED BAKER Amoria甜心套裝

アモリア スウィートハート セット

This charming gift set adds a touch of romantic flair to every look, boasting a delicate heart pendant with matching dainty studs, both in rose gold colour plating. With a subtle stamp of approval from Ted, this gift is sure to be treasured. Brand origin: UK. (Adjustable necklace length: 42-47cm; pendant size: 9 x 9 x 2mm; earring size: 6 x 6 x 2mm)

此迷人首飾套裝可為各式裝扮增添浪漫氣息。精巧的心形 吊墜完美配襯別緻的小巧耳釘,兩者均飾有鍍玫瑰金色塗層。 此禮品套裝刻有Ted字樣, 倍添珍藏價值。品牌來自: 英國。 (頸鏈可調校長度: 42-47厘米; 吊墜尺寸: 9x9x2毫米; 耳釘 尺寸:6x6x2毫米)

HK\$ 550 **uss** 71







#SparkDelight

Shop the new Travel Exclusive Collection swarovski.com





DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

140. SWAROVSKI Swallow Bracelet

施華洛世奇 飛燕手鍵 ツバメ ブレスレット

This mixed metal finish bracelet features a beautiful swallow taking flight while holding a square crystal in its beak. The swallow's wings are resplendent in white elements. A smaller, blue stone also adorns the bracelet. Easily adjust the bracelet size with the sliding closure. Makes a lovely gift for a variety of occasions. Brand origin: Austria.

糅合多種金屬鍍層的雅致手鏈,以飛燕造型的墜飾點綴,燕子口中叼著一顆方形施華洛世奇水晶,翅膀部分還鑲有白色施華洛世奇水晶,襯以一顆精緻小巧的藍色施華洛世奇水晶。設有一個方便調校長度的滑扣。知性大方的設計,是多種場合的送禮首選。品牌來自:奧地利。

HK\$ 1,190 US\$ 153





ネックレスの長さ



DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

141. SWAROVSKI Swallow Studs Set

施華洛世奇 飛燕穿孔耳環套裝 ツバメ スタッド イヤリング セット

This fashionable jewellery set consists of two pairs of pierced stud earrings. One features sparkling, square-shaped elements, while the other pair depicts swallows in flight, a symbol of wanderlust and vitality. The swallows' mixed metal finish beautifully complements the shimmering white crystals on their wings. Makes a charming gift for a very special person. Brand origin: Austria.

此時尚首飾套裝集合兩對穿孔耳環·其中一對選用閃亮迷人的方形施華洛世奇水晶,另一對則以飛燕造型帶出遊子與活力的象徵。飛燕造型耳環糅合多種金屬鍍層製成,搭配綴有白色施華洛世奇水晶翅膀,效果美不勝收。精巧別致的設計,是您傳達心意的上佳選擇。品牌來自:奧地利。

нк**s 1,190** uss **153**















142. SWAROVSKI Iconic Pearl Swan Pendant

施華洛世奇 Iconic Pearl Swan鍵墜 アイコニック パール スワン ペンダント

Swarovski's latest take on its signature swan motif is feminine and refined. Crafted in rhodium-plated metal, this gorgeous necklace sparkles with delicate micro Crystal Pearls in white and elegant lines of clear pavé. A timeless look, full of grace and beauty. Brand origin: Austria. (Length: 38cm)

施華洛世奇以嫵媚精緻的設計,重新詮釋品牌的天鵝標誌。這款華麗耀眼的鍵墜連鍍銠頸鏈,以超細的白色施華洛世奇水晶珍珠配搭密鑲的透明施華洛世奇水晶,打造優雅俐落的線條,璀璨迷人之餘,雅致造型盡顯經典格調。品牌來自:奧地利。(長度:38厘米)

нк**s 900** uss 116







143. INFINITY & CO

Camilla Pendant and Cuff Set 無限與合作 卡米拉吊墜和手鐲套裝 カミラ ペンダントとカフ セット

This set includes a sophisticated necklace and a glamorous cuff. Both are statement pieces featuring a shimmering glass pearl encased by an elegant, rhodium-plated loop. One-year international warranty. Brand origin: UK. (Adjustable necklace length: 40-45.5cm)

此套裝集合典雅的頸鏈及手鐲,兩者均有耀眼迷人的玻璃珍珠, 襯以密鑲碎石、弧度優美的鍍銠金屬配飾,營造出魅力不凡的 優雅格調。一年國際保養。品牌來自:英國。(頸鏈可調校長度: 40-45.5厘米)

HK\$ **770** uss 99







Scarf ring 固定絲巾用戒指



Gift packaging 高級禮品包裝













144. SILKY BY INFINITY

Cream Chain Link Silky 絲滑無限 絲滑絲巾 クリーム チェーン リンク シルキー

This luxurious, British-designed silk scarf in gold and cream makes a versatile accessory for all occasions. It comes with a stunning 18-carat gold-plated ring embellished with Swarovski crystals, which can be used to hold the scarf in place. Gift packaging included. One-year international warranty. Brand origin: UK. (Size: 82 x 4.5cm)

奢華的絲綢,結合優雅的英式設計,成就出這款百搭配飾,讓您 以不同方式展現個人風格。這款美麗的絲巾以金色及米色為 主調,配襯鑲有施華洛世奇水晶的鍍18K金戒指,讓您輕鬆 固定絲巾。附有高級禮品包裝。一年國際保養。品牌來自:英國。 (尺寸:82 x 4.5厘米)

нк\$ 380 **uss** 49



145. TOSCANA Men's Wellbeing Bracelet

托斯康樂 男裝保健手鐲 Wellbeing メンズブレスレット

'Life' and 'style' go hand-in-hand with this elegant, yet functional bracelet. Combining polished stainless steel with black carbon fibre, this bracelet features a patented hypoallergenic silicone strap embedded with 99.99% pure germanium, tourmaline gemstone, and rare earth neodymium magnets delivering optimal amounts of negative ions, far infrared and a static magnetic field. Wearing the bracelet will help improve blood circulation, relieve muscle aches and swelling, and enhance overall sleep quality*. One-year manufacturer's warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable length: 18.5-22cm)

*Individual results from Toscana jewellery may vary.

健康生活與時尚品味的完美結合。這款男裝保健手鐲款式與功能兼備、糅合拋光 不銹鋼與黑色碳纖維,配有專利的防過敏矽膠鐲帶,內嵌99.99%純鍺、電氣石寶石和 稀土釹磁鐵,提供最適量的負離子、遠紅外線和靜磁場。佩戴手鐲有助促進血液循環、 舒緩肌肉疼痛和腫脹,並改善整體睡眠質素*。一年原廠保養。品牌來自:意大利。 (可調校長度:18.5-22厘米)

*佩戴托斯康樂首飾的效果可能因人而異。

uss 194 нк\$ 1,510



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)





146. TOSCANA Ladies' Wellbeing Bracelet

托斯康樂 女裝保健手鐲 Wellbeing レディスブレスレット

Discover a truly unique gift for yourself or a loved one! Plated in 18K rose gold with a Swarovski crystal, this bracelet features a patented hypoallergenic silicone strap embedded with 99.99% pure germanium, tourmaline gemstone, and rare earth neodymium magnets delivering optimal amounts of negative ions, far infrared and a static magnetic field. Wearing the bracelet will help improve blood circulation, relieve muscle aches and swelling, and enhance overall sleep quality*. One-year manufacturer's warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable length: 15.5-20cm) *Individual results from Toscana jewellery may vary.

想挑選一份獨特的禮物給自己或摯愛?這款鍍18K玫瑰金女裝保健手鐲綴有一顆閃爍的 施華洛世奇水晶,配有專利的防過敏矽膠鐲帶,內嵌99.99%純鍺、電氣石寶石和稀土 釹磁鐵,提供最適量的負離子、遠紅外線和靜磁場。佩戴手鐲有助促進血液循環、舒緩 肌肉疼痛和腫脹,並改善整體睡眠質素*。一年原廠保養。品牌來自:意大利。 (可調校長度:15.5-20厘米)

*佩戴托斯康樂首飾的效果可能因人而異。

нк\$ 1,510 uss 194





The Philip Stein Sleep Bracelet is embedded with our unique Natural Frequency Technology® which harnesses and channels frequencies to help you sleep better and wake up more refreshed.

Recent studies have shown that wearing the Philip Stein Sleep Bracelet regularly can:

- · Improve Deep Sleep
- · Improve Length of Sleep
- · Improve Mood and Productivity
- · Improve Overall Sleep Quality





Discover your wellbeing at philipstein.com



147. PHILIP STEIN Sleep Bracelet

PHILIP STEIN 睡眠手環

スリープブレスレット

The Philip Stein Sleep Bracelet is a nighttime accessory designed to channel Natural Frequency Technology® associated with sleep, helping you to sleep better and wake up feeling refreshed*. This bracelet features an ultra-soft microfibre strap for total comfort during the night. The perforated holes allow your skin to breathe and a highquality stainless steel case houses the Natural Frequency Technology® Disc. Five-year manufacturer's warranty. (Size: 23.7 x 2 x 0.7cm) *Individual experiences with the Philip Stein Sleep Bracelet will vary.

Philip Stein睡眠手環利用自然變頻技術提高睡眠質量,使佩戴者醒來後 精神爽利*。柔軟透氣的人造纖維手帶讓您在夜間佩戴時倍感舒適, 優質不銹鋼外殼內備有一個自然變頻技術轉盤。五年原廠保養。 (尺寸:23.7 x 2 x 0.7厘米)

*不同人士使用Philip Stein睡眠手環的效果各有不同。

HK\$ 2,340 US\$ 300 (each 每隻) (Hong Kong Retail 香港零售價 \$3,980)





SAVE 節省 1,640 Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)





DUTY FREE EXCLUSIVE 免税市場專售

148. BRACENET 'Sea of Aland' Bracelet

BRACENET「Sea of Aland | 手繩

「Sea of Aland」ブレスレット

Fishing nets that have snapped off or intentionally been thrown away are one of the biggest dangers for our oceans. They can drift around for centuries without control across the seas and are a deadly trap for many animals. Together with the renowned ocean protection organization Healthy Seas and Ghost Fishing, Bracenet retrieves the ghost nets, cleans them and produces this bracelet. Made from a recovered fishing net with a stainless steel bead. Adjustable size – one size fits all. Brand origin: Germany. (Adjustable: 17-22cm) 破損或廢棄的漁網是海洋面臨的最大威脅之一,它們可以在海洋中漂流數個世紀, 對許多海洋生物來說是致命的陷阱。Bracenet與著名的海洋保護組織Healthy Seas 和Ghost Fishing合作,共同回收這些致命陷阱,並在清潔後以手工製作成這款手繩。 每一條手繩均由回收漁網及不銹鋼珠製成。均一碼,適合所有人士佩戴。品牌來自: 德國。(可調校長度:17-22厘米)

uss 35 HK\$ **270**



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



149. KLASSE14 Volare Dark Mesh 36mm Watch

KLASSE14 Volare黑色精鋼36毫米腕錶

ヴォラーレ ダーク メッシュ 36mm腕時計

Let your personality shine! Klasse14 Creative Director Mario Nobile looked to the sky for inspiration for the Volare collection, which translates to 'fly'. The brushed stainless steel dial has a sleek, conic shape that captures the light, with watch hands that curve upwards to resemble eagle wings in flight. Complete with a stylish and practical black stainless steel mesh strap that's suitable for all occasions. Features quartz movement. Two-year international warranty on mechanism or manufacturing defects. Brand origin: Italy. (Adjustable strap: 14-19cm)

藉這款手錶展現個人風格。Klasse14的創意總監Mario Nobile,在仰 望天空時獲得靈感·精心打造出寓意飛翔的Volare系列腕錶。凹陷式 的錶盤設計能聚集四方八面的光線,向上彎曲的錶針宛如傲鷹展翅 翱翔的美態。絕襯既時尚又實用的黑色精鋼編織錶帶,適合於出席 各種場合時配戴。配備石英機芯。兩年國際保養(只限機芯或製造時 造成的缺陷)。品牌來自:意大利。(錶帶可調校長度:14-19厘米)

us\$ 240 нк\$ 1,870











PAUL HEWITT





150. PAUL HEWITT PHREP Black Leather Anchor Bracelet

PAUL HEWITT PHREP黑色真皮船錨手繩

PHREP ブラック レザー アンカー ブレスレット

Perfect for trendsetters, this men's maritime-style bracelet is a classic masterpiece and a true incarnation of northern German elegance. The strap is made of black leather and an IP black stainless steel anchor for a match that's made in heaven. Two-year international warranty. Brand origin: Germany. (Length: 21.5cm)

專為引領時尚的潮人而設,此男士航海款式手繩絕對是經典之作,完美彰顯德國北部地區傳承的優雅氣派。黑色皮革手繩配搭離子電鍍黑色精鋼船錨飾釦,堪稱天衣無縫。兩年國際保養。品牌來自:德國。(長度:21.5厘米)

HK\$ 450 US\$ 58



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



151. PAUL HEWITT PHREP Grey Leather Anchor Bracelet

PAUL HEWITT PHREP灰色真皮船錨手繩 PHREP グレー レザー アンカー ブレスレット

Perfect for sophisticated trendsetters, this classic ladies' maritime bracelet is a true incarnation of northern German elegance and simplicity. Features a strap made of grey leather and an IP rose gold stainless steel anchor. A perfect match for any outfit! Two-year international warranty. Brand origin: Germany. (Length: 19cm)

以海洋為主題的女裝手繩,結合源自德國北部地區的優雅特質與簡約風尚,設計經典,是一眾時尚人士的不二之選。灰色真皮手繩以離子電鍍玫瑰金不銹鋼船錨飾釦點綴,讓您完美襯托各種造型。兩年國際保養。品牌來自:德國。(長度:19厘米)

HK\$ 450 US\$ 58





152. PAUL HEWITT Chrono Line Black Sunray Watch

PAUL HEWITT Chrono Line曜黑風格計時腕錶 クロノ ライン ブラック サンレー腕時計

Designed for free spirits and explorers who like to go their own way. This unique chronograph integrates silver-toned hands and details within a black dial. Features high quality anti-scratch sapphire glass watch face, premium Miyota quartz movement and ion-plated black stainless steel material. Two-year international warranty. Brand origin: Germany.

此計時腕錶專為嚮往自由及熱愛探險的人士而設計,以銀色指針搭配 曜黑色錶盤,獨特設計盡顯非凡品味。配備優質防刮花藍寶石錶面、 頂級Miyota石英機芯,以及飾以離子電鍍黑色塗層的不銹鋼材質。 兩年國際保養。品牌來自:德國。

нк\$ 1,400 uss 180







153. VERSUS VERSACE

Fire Island Lumière Watch

VERSUS VERSACE Fire Island Lumiére腕錶 ファイアー アイランド ルミエール腕時計

Indiglo technology lights up the dial and lion head design with a special LED function. Soft and lightweight, this watch is made from silicone and is inspired by the Versus Versace brand's urban style. Comes with a coordinated pouch with the Versace logo and a raised lion head design. Features quartz movement. Two-year international warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable strap: 16.5-20.5cm)

此腕錶結合Indiglo夜光技術,獨特的LED功能可照亮錶盤和獅子頭像。 這款柔軟輕盈的腕錶以矽膠製成,靈感源自Versus Versace的活力都市 風格。配備刻有品牌標誌和突出獅子頭像的特製錶袋。搭載石英機芯。 兩年國際保養。品牌來自:意大利。(錶帶可調校長度:16.5-20.5厘米)

HK\$ 690 (Hong Kong Retail 香港零售價 \$900)

Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)

US\$ **89** SAVE 開始 210









154. COACH

Astor Ladies' Watch COACH Astor系列女十腕錶 アスター婦人用腕時計

Named for an artistic street in downtown New York City, the Astor watch is all about modern style. Its lightweight and

scratch-resistant ceramic design glistens with Swarovski crystals and features a Coach Signature dial. It also features a case in blush ceramic and carnation gold, and a blush-coloured ceramic bracelet. Features quartz movement. Two-year international warranty. Brand origin: US. (Strap length: 13cm)

Astor腕錶以紐約市中心一條洋溢藝術氣息的街道命名,將奢華的現代風格 展露無遺。此腕錶採用輕盈、防刮花的陶瓷設計,搭配耀眼的施華洛世奇水 晶,以及綴有Coach標誌的特色錶盤。配備粉紅色和康乃馨金色調的陶瓷錶 殼,以及粉紅色的陶瓷錶鏈。搭載石英機芯。兩年國際保養。品牌來自:美國。 (錶帶長度:13厘米)



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)



155. COACH

Park Ladies' Watch

COACH Park系列女士腕錶 パーク婦人用腕時計

Named after the glamorous Park Avenue in New York City, the Park watch is a delicate evening-style stainless steel watch that shimmers with crystals. Removable links on the signature chain bracelet offer a

customisable fit. Two-year international warranty. Brand origin: US. (Adjustable strap: 19-20cm)

Park腕錶以紐約市繁華的公園大道命名,其不銹鋼錶殼以閃爍迷人的水晶 點綴,可為您的晚間裝扮錦上添花。以品牌標誌為造型的錶鏈配有可拆式 扣鏈,方便您調校鬆緊。兩年國際保養。品牌來自:美國。(錶帶可調校長 度:19-20厘米)

нк\$ 1,610 us\$ 207









156. OLIVIA BURTON

Watercolour Florals & Bee Gift Set OLIVIA BURTON 水彩花卉及蜜蜂禮品套装 ウォーターカラー花柄&ハチ ギフト セット

This wear-with-everything gift set wraps a watch and a bracelet in one sweet package. Olivia Burton's beloved watercolour floral design is reimagined on a shimmering pale rose gold dial in a just-right demi fit, and finished with a matching mesh strap. Though beautiful when worn alone, this dainty silver bracelet with a teeny contrasting rose gold bee is designed to sit perfectly alongside the watch. A perfect gift for a loved one – or just for yourself. Two-year international warranty. Brand origin: UK. (Adjustable watch strap: 19-20cm; adjustable bracelet length: 17-19cm)

此精美禮品套裝集合一對可輕鬆配襯各種造型的腕錶及手鏈。品牌重新演繹廣受歡迎的水彩花卉設計元素,將它用於點綴光彩奪目、大小適中的淺玫瑰金色錶盤,再以襯色的鋼纖錶帶畫龍點睛。這款腕錶既可單獨佩戴,展現其獨特美態,亦可配搭玫瑰金色蜜蜂墜飾銀色手鏈。無論是送贈他人,抑或獎賞自己,均屬完美佳品。兩年國際保養。品牌來自:英國。(錶帶可調校長度:17-19厘米)

нк**\$ 1,250** us**\$ 161**







Fly high with this

STRIKING GIFT SET



THIS IS NOT A WATCH

WEARABLE WELLNESS

這不是手錶

可幫助身心健康

TESLAR technology has been designed to resist the harmful effects of Electromagnetic frequencies.

Teslar watches protect from electromagnetic frequencies and may reduce stress. The turbo chip, enclosed in the case back, interacts with the triple warmer meridian creating a shield for the whole body.

When we work, we travel, we sleep, even when we relax, devices upset our brain and nervous system function, destabilizing our natural electromagnetic fields. Quantum technology is the solution.

Teslar watches feature this unique turbo chip that works in synchronization with a Swiss Made quartz movement creating a zero point waveform with the same frequency emitted by the earth.

Discover more: www.teslarwatches.com

TESLAR 技術針對抵禦電磁頻率的有害影響

Teslor手錶能防止周邊的電磁頻率影響入侵,可以減少精神壓力。 內置在錶殼背面的渦輪芯片,與人體的 [三焦] 經絡產生相互作用, 造出一個全身保護罩。

不論在工作時、旅遊、睡眠時,甚至在放鬆時,科技設備亦會產生電磁頻率而擾亂腦部及神經系統,破壞我們的天然電磁場。 這手錶配備的量子科技正是改善的方案。

這Teslar手<mark>錶的特徵是配置特殊</mark>的渦輪芯片,它不但與瑞士製造的石英機芯互相運作一致,更同時與地球散發出相同零頻率。

詳情請瀏覽網址 www.teslarwatches.com







157. TESLAR Unisex Re-Balance Box Set

TESLAR Re-Balance中性腕錶禮盒套装 ユニセックス リバランス ボックス セット

With a minimal and elegant design, this unisex watch is finished with a polished stainless steel case, baton indices and Arabic numerals. The 40mm diameter case features a silver sunray dial. The timepiece is complete with two interchangeable black/brown soft calf leather straps with contrast stitching. Features quartz movement and Teslar technology that has been designed to reduce the harmful effects of stress and electromagnetic frequencies. Made in Switzerland. Two-year international warranty. Brand origin: US. (Adjustable strap: 17-21cm) 這款設計簡潔優雅的腕錶男女皆宜,配有拋光不銹鋼錶殼、棒形及阿拉伯數字時間刻度。直徑40毫米的錶殼襯以飾有陽光放射紋路的銀色錶盤、還附有採用對比色縫線的黑色和啡色小牛皮錶帶,觸感柔軟舒適。此腕錶搭載石英機芯,並採用專為抵禦電磁頻率的有害影響及減壓而設計的Teslar技術。瑞士製造。兩年國際保養。品牌來自:美國。(錶帶可調校長度:17-21厘米)

нк**s 3,510** uss **450**





158. EMPORIO ARMANI

Starry Night Ladies' Watch EMPORIO ARMANI 滿天星女士腕錶 スターリー ナイト婦人用腕時計

This sophisticated showstopper comes complete with a sparkling crystal dial anchored by a polished two-tone bracelet. Features quartz movement. Two-year international warranty. Brand origin: Italy. (Strap length: 17.5cm)

閃亮的水晶錶盤搭配拋光雙色錶鏈,令這款精緻的女士腕錶 成為令人愛不釋手的精緻單品。搭載石英機芯。兩年國際保養。 品牌來自:意大利。(錶帶長度:17.5厘米)

нк\$ 3,990 uss **512**







159. WELDER Moody Watch

WELDER Moody腕錶

ムーディ腕時計

Inspired by the ever-changing moods of daily life, the Moody Watch's (model no.: WWRC803) futuristic Italian design features a unique photochromic glass that changes colour depending on the angle of the light. It features a left-positioned crown and push buttons on the case, paired with a blue steel mesh strap and case. This multi-function timepiece offers dual timezones (GMT) and a quartz movement. Two-year international warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable strap: 14-21cm)

Moody腕錶(型號: WWRC803)的創作靈感源自日常生活中變幻無常的 心情,採用充滿未來主義色彩的意大利設計風格,其錶鏡選用獨特的光致 變色玻璃,會隨著光線的角度而變色。其錶冠和按鈕設於錶殼的左側,並 配以藍色的精鋼網眼錶帶和錶殼,獨特風格盡現。具備GMT兩地時間顯示 功能,並搭載石英機芯。兩年國際保養。品牌來自:意大利。(錶帶可調校 長度: 14-21厘米)

US\$ **216** SAVE 開始 300 нк\$ 1,680

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$1,980)











160. TOMMY HILFIGER Casual Gent's Watch

TOMMY HILFIGER 男士休閒腕錶 カジュアル紳士用腕時計

Casual inspiration is portrayed with a sophisticated Tommy touch. This men's watch is crafted with a stainless steel case, with smooth features and multi-eye dial refined by proportioned indices and the iconic Tommy Hilfiger logo. The round 44mm case sports a clean, casual feel on a smooth brown leather strap. Two-year international warranty. Brand origin: US. (Adjustable strap: 19-20cm)

此男士腕錶以休閒風演繹品牌的精湛巧思。做工精美的不銹鋼錶殼配搭 設計細膩的錶盤,加上線條流暢的子錶盤、比例適中的時間刻度及經典 的品牌標誌,盡顯非凡格調。44毫米的渾圓錶殼及光滑的啡色皮革錶帶, 更添幾分俐落的休閒氣息。兩年國際保養。品牌來自:美國。(錶帶可調校 長度:19-20厘米)

us\$ 139 нк\$ 1,080







161. MASERATI

GranTurismo Eco Energy Gent's Watch 瑪莎拉蒂 GranTurismo Eco Energy男士腕錶 グランツーリスモ エコ エネルギー紳士用腕時計

Inspired by the elegant Italian design of Maserati GranTurismo cars, this timepiece's innovative Eco Energy movement uses solar energy, with no battery replacement required. It features a 44mm case with a rose gold finish, plus a stylish perforated leather strap. The dial design references the historic 4.7-litre V8 engine: the driving force behind all Maserati GranTurismo cars. Features quartz movement, Eco Energy technology, power indicator, and 90 days of reserved power. Water resistant to 100m. Two-year international warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable strap: 11-15cm)

此腕錶的設計靈感源自瑪莎拉蒂GranTurismo跑車優美的意大利風,配備以 太陽能充電的創新Eco Energy機芯,無需更換電池。鍍有玫瑰金色塗層的44 毫米錶殼,完美配襯以小圓孔點綴的皮革錶帶,款式新潮時尚。錶盤的設計 靈感源自歷史悠久的4.7公升V8引擎,也就是推動GranTurismo跑車向前奔馳 的動力。配備石英機芯、環保能源技術及電源指示燈,可儲備90天電力。100米 防水。兩年國際保養。品牌來自:意大利。(錶帶可調校長度:11-15厘米)

нк\$ 2,330

US\$ **299** SAVE 開始 370

(Hong Kong Retail 香港零售價 \$2,700)



Also available for HK & regional delivery 另提供府上送貨(香港及亞洲特定地區)

162. MASERATI

Potenza Automatic Gent's Watch 瑪莎拉蒂 Potenza系列男士自動腕錶 ポテンザ オートマチック紳士用腕時計

The iconic Potenza automatic skeleton model is a classic for Trident enthusiasts. It is characterised by a black genuine leather strap with a stainless steel case and details in rose gold colour. The Trident logo in the centre of the dial is linked to the bezel, creating a dynamic case shape. Water resistant to 100m. Two-year international warranty. Brand origin: Italy. (Adjustable strap: 12-20cm)

別具代表性的Potenza全自動透視機芯腕錶,一向被三叉戟徽章迷視為 經典之作。此腕錶採用飾有玫瑰金色細節的不銹鋼錶殼,配襯黑色真皮 錶帶,錶盤中央綴有連接錶圈的三叉戟標誌,極具運動感。100米防水。 兩年國際保養。品牌來自:意大利。(錶帶可調校長度:12-20厘米)

нк\$ 3,350



· (Hong Kong Retail 香港零售價 \$3,880)







